
Bestyrelsesmøde den 11/3-19 
 

Til stede: Jørn, Sofie, Kristoffer, Michael og Leif 

 

Dagsorden: 

1. Forslag fra bestyrelsen til Afdelingsmødet 26/4.: 

    Bestyrelsen ønsker at EF med det samme iværksætter "projekt belysning på stien udfor blok 6." 

Der skal indstilles fra bestyrelsen på afdelingsmødet til at der sættes lys op ved blok 6. 

 

2. Bestyrelsen indstiller opstramning af Husordenen til vedtagelse. 

 

3. Bestyrelsesmedlemmer/suppleanter på valg. 

Sofie og Kristoffer genopstiller til bestyrelsen. 

Der er mulighed for suppleanter på valg. 

 

4. Oprydning i cykelkælderen. 

 Dette er besluttet til driftsmødet i efteråret at der skal ryddes op i cyklerne her i maj mdr. Leif og 

Jørn tjekker op på det ved næste driftsmøde. 

 

5. Evt. 

- dørlåse 

Claus er på sagen i forhold til at lave dørlåsen ved blok 2. 

- Wifi i fælleshuset/indkøb af anlæg 

1. juni skal andelsnet være oppe at køre. I maj mdr. skal Andelsnet ind i lejlighederne af 2 omgange for at 

installere. 

Leif og Jørn sørger for at minde Claus om at der også skal være Wifi tilgængeligt i fælleshuset. 

- Skraldeskur 

Det er blevet beregnet at et affaldsskur vil koste ca. 700.000 kr. for 25 kvm. Bestyrelsen stiller stort 

spørgsmålstegn ved prisen og kan ikke godkende dette. Jørn vil undersøge tilbuddene og melde tilbage til 

Adam om, at vi ikke vil betale denne pris.   



- Vicedirektør i KAB valgt ind i Radius med brug af bl.a. afdelinges elnumre uden at bestyrelsen eller 

beboere er blevet spurgt. 

 

Næste møde mandag den 1. april kl. 19:00 


